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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 

T  07 30 47 153 

obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2018 
Datum:  17. 7. 2020 
 

Z  A P I S N I K 
3. izredne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v četrtek, 16. 7. 2020 ob 18.00 uri v sejni sobi 
Občine Mirna, Glavna cesta 28, Mirna. 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Irena Dim, Anton Kašič, Anton Mirt, Milan Škufca, 
Zoran Remic, Aleš Starič, Blanka Pust, Tomaž Zorc; 
 
Odsotni: Matjaž Ožek (opr.) 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, Valerija Jarm – OU 
Rok Nose, novinar Dolenjskega lista 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 8 članov in članic občinskega sveta 
in da je občinski svet sklepčen. Župan je najprej podal na glasovanje Dnevni red, ki je bil poslan z vabilom:  
 
DNEVNI RED 
 

1. Predlog Sklepa o oblikovanju oddelkov z uporabo povečanega normativa v vrtcu Deteljica pri 
OŠ Mirna v šolskem letu 2020/2021 

2. Predlog Sklepa o prevozih učencev OŠ Mirna za šolsko leto 2020/2021 
3. Predlog Sklepa o izdaji soglasja za izvajanje dejavnosti distribucije toplote kot tržne dejavnosti   
4. Predlog Sklepa o stališčih do daljnovoda  
5. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 1. točki: 
Predlog Sklepa o oblikovanju oddelkov z uporabo povečanega normativa v vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna 
v šolskem letu 2020/2021 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, Višja svetovalka I. 
 
Pristojno delovno telo, Odbor za družbene dejavnosti, ni zasedal. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme sklep o soglasju k oblikovanju osmih oddelkov v Vrtcu Deteljica pri 
OŠ Mirna in uporabi povečanega normativa za šolsko leto 2020/2021 v predloženi vsebini.  
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Predlog Sklepa o prevozih učencev OŠ Mirna za šolsko leto 2020/2021 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, Višja svetovalka I. 
 
Pristojno delovno telo, Odbor za družbene dejavnosti, ni zasedal. 
 
RAZPRAVA: 
Blanka Pust: Kakšna je zasedenost vozil oz. ali učenci koristijo prevoz. 
Župan je povedal, da se prevoz učencev na relaciji Mirna-Zabukovje koristi. 
Mag. Valerija Jarm je dodala, da je prevoz učencev zelo dinamičen proces, ki zahteva prilagajanje in 
optimizacijo vozil po potrebi. Zaradi obšolskih dejavnosti se dogaja, da so vozila zasedena zjutraj, popoldan 
pa manj. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občina Mirna zagotavlja sredstva za šolske prevoze učencev OŠ Mirna za šolsko leto 2020/2021 tudi iz 
neposrednih sosednjih šolskih okolišev OŠ Mirna brezplačno.  
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 3. točki: 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja za izvajanje dejavnosti distribucije toplote kot tržne dejavnosti   
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil Davorin Fink, višji svetovalec I. 
 
Pristojno delovno telo, Odbor za okolje in prostor, ni zasedal. 
 
RAZPRAVA: 
Župan: v letu 2015  je bilo soglasje za izvajanje dejavnosti distribucije toplote kot tržne dejavnosti izdano 
podjetju Halo pesek. Ker podjetje soglasja ni realiziralo, je bil sklep o izdaji soglasja po preteku dveh let 
preklican. Dodal je še, da je dobava toplotne energije v nadaljevanju odvisna od dogovora med 
ponudnikom in kupcem. V kolikor bi ponudnik oskrboval več kot 100 uporabnikov, je za izvajanje dejavnosti 
potrebno pridobiti koncesijo. 
Aleš Starič:  soglasje omogoča ponudniku prejem državne subvencije iz naslove OVE.  
Zoran Remic:  Ponudnik je na predstavitvi v KD Partizan predstavil projekt in stanovalcem blokov na Sokolski 
preko upravnika poslal ponudbo za daljinsko ogrevanje. V kolikor bi stanovalci sprejeli ponudbo, bi to 
pomenilo prihranek, saj ne bi bilo potrebno obnoviti dotrajane kotlovnice.  Zanima pa ga, kaj se zgodi v 
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primeru, da se vsi odločijo za oskrbovanje s toploto na omenjeni način oz. če bo število odjemalcev  
preseglo zakonsko določenih 100.  
Aleš Starič: Kaj se zgodi v primeru, da izvajalec ne želi izvajati dejavnosti na podlagi koncesije ter kako je s 
ceno. 
Davorin Fink: je obrazložil, da bi se lahko pojavi tudi drugi ponudnik.  
Direktorica Tanja Šinkovec: v tem primeru se objavil javni razpis na podlagi zakona, ki ureja javno-zasebno 
partnerstvo in po vseh izpeljanih postopkih izbere najugodnejšega ponudnika ter sprejme odlok, ki ureja 
izvajanje dejavnosti.   
Blanka Pust:  Kaj se zgodi v primeru, da OS Občine Mirna ne izda soglasja. Izrazila je tudi  pomislek glede  
umeščenosti objekta v prostor, vključno s skladiščem sekancev, v  center Mirne. 
Župan:  dejavnost za okolico ni moteča, saj je DOLB v Trebnjem tudi umeščen v center kraja.  
Zoran Remic: taka dejavnost se izvaja v centru kraja, sicer pride do prevelike izgube energije. 
Milana Škufca: kdo je lastnik zemljišča, kjer bo stal objekt.  
Župan: lastnik zemljišča je ponudnik. 
Župan je ponovno poudaril, da ponudnik kurilnico zgradil v vsakem primeru za ogrevanje lastnih objektov. 
Z izdajo predlaganega soglasja občina lahko občanom omogoči cenejše ogrevanje.  
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednja 
 
SKLEPA: 

1. Občinski svet Občine Mirna daje soglasje družbi Biomasa Kovačič, d.o.o., Grm 12, 8210 Trebnje 
za izvajanje distribucije toplote kot tržne dejavnosti  v skladu z 286. členom Energetskega zakona 
(Uradni list RS, št. 60/19 – uradno prečiščeno besedilo in 65/20).  

2. Občinski svet Občine Mirna sprejme soglasje družbi Biomasa Kovačič, d.o.o., Grm 12, 8210 Treb-
nje v predloženi vsebini z naslednjimi popravki: 

- 3. točka izreka sklepa se spremeni tako, da se glasi: »Investitor mora z gradnjo distribucijskega 
sistema pričeti najkasneje do 17.07.2022.« 

- V predzadnjem odstavku obrazložitve sklepa se popravi datum na pravilno: »17.07.2020.« 
 

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 1, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki 
Predlog Sklepa o stališčih do daljnovoda  
 
Mag. Štefan Velečič, višji svetovalec I, je podrobno obrazložil predlagano gradivo. 
 
Pristojno delovno telo, Odbor za okolje in prostor, ni zasedal. 
 
RAZPRAVA: 
Župan je obrazložil, da je točka uvrščena na dnevni red predvsem zaradi podpore ljudski civilni iniciativi. 
Župan želi preveriti tudi stališče članov občinskega sveta, ki bo posredovano Ministrstvo za okolje in prostor. 
Elektrifikacija doline je potreba tako gospodarstva kot gospodinjstev, trasa pa naj bi bila čim manj moteča 
za prebivalce in s čim manj degradacije okolja. 
Zoran Remic je vprašal, kolikšen del kabliranja daljnovoda bi potekal po trasi Občine Mirna? 
Mag. Štefan Velečič je odgovoril, da cca. 6000 m.  
Aleša Stariča je zanimalo zakaj je izpuščena varianta preko Lipnika? 
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Mag. Štefan Velečič mu je odgovoril, da je bilo prvotno predvidenih več kot šest variant, področje preko 
Lipnika pa je prenaseljeno. 
Zoran Remic je povedal, da se civilna iniciativa zavzema za kabliranje po celotni trasi. 
Župan je naštel možnosti poteka trase daljnovoda:  kabliranje po celotni dolžini; kabliranje na območju 
Občine Mirna mimo strnjenih naselij; sprememba trase. 
Župan je poudaril, da stališče članov OS ni obvezujoče, da pa sam podpira civilno iniciativo.  
Blanka Pust je povedala, da je potrebno pri izvedbi upoštevati oz. proučiti  varnosti  z vidika statike in vpliv 
magnetnega sevanja na ljudi.  
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednje 
 
SKLEPE: 

1. Občinski svet Občine Mirna nasprotuje izgradnji daljnovoda na področju Občine Mirna in zahteva 

izgradnjo kablovoda. 

2. Kot prva alternativa se dopušča možnost ponovne vzpostavitve opuščene trase daljnovoda A2 iz 

študije variant (leto 2013), vendar se tudi po tej rešitvi vzpostavi kablovod v območju Golega 

Vrha. 

3. Kot druga alternativa se dopušča razgrnjena varianta z izgradnjo kablovoda od SM 12 do SM 22.  

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 5. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Župan je predstavil stanje pomembnejših projektov in podal informacije: 

➢ Informacija o stanju projekta Prestavitev regionalne ceste R1-215 (obvoznica Mirna): 22.07.2020 
je napovedan sestanek na DRSI; pričele so se izvajati cenitve in geodetske odmere; zaradi nesode-
lovanja enega od lastnikov hiše, ki je predvidena za rušitev, bo kot možnost predlagana rešitev z 
zavijalnim pasom, zaradi česar odkup hiše ne bo potreben (sedaj je načrtovano krožišče); realiziran 
je bil sestanek županov Mirnske doline in poslancev tega območja; 

➢ Informacija o rekonstrukciji regionalne ceste R1-215 skozi center Mirne: predvidena je sanacija vo-
zišča s preplastitvijo in vzpostavitev talnih oznak za pešce v območju od Kolenca do Dane oziroma 
do picerije Karmen; 

➢ Informacija o stanju lesenega mostu čez reko Mirno in predvideni rekonstrukciji; 
➢ Informacija o gradnji stanovanjskih blokov pod Sokolsko ulico: v teku je pridobivanje gradbenega 

dovoljenja (vloga je bila podana na UE Trebnje konec novembra 2019); 
➢ Informacija o pridobivanju gradbene dokumentacije za vrtec: v teku je pridobivanje gradbenega 

dovoljenja (vloga je bila podana na UE Trebnje konec februarja 2020). 
 
Vprašanja:  - 
 
Pobude:  - 
 
Seja je bila zaključena ob 19:25. 
 
zapisala:                ŽUPAN 
Lidija Uhan             Dušan Skerbiš  


